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 Гостујући у јутарњем програму ТВ Прве др Даница Грујичић је рекла да ће коронавирус
бити нека врста грипа.

  "Следеће године корона ће бити један од видова грипа", каже др Грујичић.  

Додаје и да Русија није добила из Кине вирус, већ са запада.

  

"Неко је имао информације и знао куда ће вирус ићи", објашњава.

  

Сматра и да су медји коначно почели да слушају струку и да дају време људима који знају
шта и како треба радити.

  

"Ја се сећам епидемије великих богиња, нико није постављао питање да ли ће добити
вакцину или не, неко ће рећи да то није била демократија", каже др Грујичић за Тв Прву.
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Струка према њеним речима мора бити испред политике, а управо се то у Србији током
панедмије десило.

  

Сада се показало да је за пацијенте набоље да што мање буду у болници, као што је
пракса на западу.

  

Објашњавајући број оболелих од малигних каже да је проблем НАТО бомбародвање.

  

"Против србије је вођен хемијски рат, и нуклерани рат", каже она и додаје: "Ја сам рекла
да ћемо сви бити онколошки пацјенти и ако поживимо бићемо".

  

"Нама деца долазе са монструозним туморима", каже.

  

На питање да ли је струка дала предност економији, и да ли то редставља проблем, она
договара:

  

"Мислим да смо заштићени и да имамо колективни имунитет".

  

И даље мисли да је коронавирус настао у некој лабораторији, јер њој као клиничару тако
изгледа.

  

"Мени тако изгледа, ја посматрам пацијенте", каже.

  

(Б92)
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